
Protokdl ze spotkania z soltysami w dniu 06.06.2012 r.

W spotkaniu udzial wziFli sohysi z tereou Grliny Piaseczno (lista obec[osci rv zal4czcliu do
protokolu) a takze:

F p. Zdzislaw Lis Bunnistz Miasta i Gminy Piaseczno
I p. Honorata Kalicifrska Zastgpca Bumistrza Miasta i Cminy Piaseczno
) p. Agnieszka Kowalska Skarbnik Miasta i Gminy Piaseczno
) p. Arkadiusz Czapski Sekretarz Miasta i Gminy Piaseczno
> p. Tercsa Mazanek Naczelnik Wydzialu hrweslycji
I p. Barbara Wysocka Naczelnik Wydzialu Gospodarki Odpadami
) p. Jolanta Lqczrnska NaczelniL \\ )dzialu Ochrony Srodowisl'e
) p. Grzegorz Chrabalowski Naczelnik Wydzialu Utrzlmania Teren6w Publicznych
! p. Mariusz Lodyga Komendant Stra2y Miejskiej
) p. Krzysaof Bernat - Naczelnik Wydzialu Finansowego
! p. Jacek Ryszkowski Naczelnik Wydzialu Architektury
F p. Wlodzimierz Rasinski Naczelnik Wydzialu Infiastruktury i Transpofiu

Spotkanie otworzyl i prowadzil p. Zdzislaw Lis (Bumistrz Miasta i Gminy Piaseczno).

Na wstFpie Burrnistrz przedstawil osoby, kt6re w wyniku tegorocznych wybor6w po raz
pielwszy objgty funkcjq soltysa a takze pogralulowal wszystkim wyboru na soltysa.
Nastgpnie przystqpiono do omavr'iana biezqcych splaw solectw, zgloszonych pEez
poszczeg6lnych softys6w.

Om6wiono nw. sDrawy:

l. zgloszott przez pana Andrzeja Pulwarskiego (Soltysa Julianowa):
a) dot. umozliwiania solectwom zagosDodarowania na swoie cele oszczednoSci

tro\ stalych q \,tvniku
zaDlanowapo.
Pani Kowalska wyjadnila, ze ustawodawca nie przewidzial takiej mo2liwo6ci.
Dopuszczalna j est j edyrie zmiana klasyfikacj i budzetowej , ale samego zadania juz nie.

b) dot. zmianv statutu solectw i ustalenia zasad przekazvwania fulkcii trQlqiglzy
sotrvsami paszqzegellllL[allslgii
Burmistrz Lis sugerowal! aby obecny statut przesla6 do konsultacji soltysom i po
zebraniu wniosk6w zastanowi6 sig nad zmian4 trc3ci.
Pan Czapski poinformowal, ze obecny statut solectw jest celowo bardzo og6lnie
skonstuowany gdy2 szczeg6iowe zapisy moglyby spowodowad to 2e cz96t zebfti
wiejskich nie moglaby sie odbyi. Stwierdzil, 2e nie wszystko da sig skodyfikowai
i apelowal o pozoslawienie statntr so:lectw w obecnym ksztalcie. Odnoszqc sig do
prosby soltysa He ykowa Urocze dot. sporz4dzenia protokolu zdawczo-odbiorczego,
poinformowal, ze zostanie to \rykonane.

2. zgloszone przez pana Wieslawa Slowika (Solfysa Zlotoklosu):
a) dot. przvdzialu wigkszej ilosci tluczia dla solectwa Zlotoklos.

Pan Rasifski rayjasnil,2e caly tluczei zakupiony ze 6rodk6w przeznaczonych na ten
cel w tegorocznym budzecie zostal rozdysponowany pomigdzy wszystkie solectwa.
Zapotrzebowanie bylo duzo wiQksze ni2 Srodki przeznaczone w bud2ecie na ten cel
Ewentualnie jesli pojawi4 sig jakies oszczQdnosci 10 mozna wnioskowac o ich
przesuniEcie na zakup dodatkowego tlucznia dla solectw.



c)

e)

w Zlotoklosie. nic do chwiliobcsaqi nie zoslala !{yEs4grel
Burmistrz Lis przyznal, 2e prawdopodobnie w ci4gu 2 lat nie uda sig zakoiczy6 spraw

odwodnieniowych na terenie Gminy Piaseczno, jednak zaznaczyl, ze iest duzo lepiej
niz wcze{niei i du2o wiQcej Srodk6w niz poprzednio jest pzeznaczanych na sprawy
od*odnieniowe. Pan Rasiiski poinformowal, ze ogloszony zostal przetarg na prace

odwodnieniowe i odbylo sig ju2 otwarcie ofert. Prace mog4 rozpocz46 sig w polowie

czerwca br. Prosil ponadto aby uczuli6 mieszkaic6w aby dbali o rowy przylegaj4ce do
ich posesji, tj. wykaszali je, udra2niali. Zwrdcil takze uwage na fakt, ze Gmina

Piaseczno nie jest zarzqdc4 wszystkich row6w i nie zawsze jest wladna zrealizouai
daue przedsigwzigcie. Poinfomowal, ze do korica maja 2013 r' ma zostac opracowana
koncepcja do1. rozwoju odwodnienia w gminie Piaseczno, kt6ra bqdzie wskaz)'wala
kt6re zadania i w jakiej kolejnoici powinny by6 realizowane Pani Jakubiszln (Soltys
Jastrzqbia) prosila aby fiIma, kt6ra bgdzie wykoD)'wala tQ koncepcj9 kontaktowala siQ
z soltysami, kt6rzy majq duz4 wiedzq w tym zakesie i mog4 byi pomocni.

dot. kanalizacji wsi Zlotoklos.
Bumistrz poinformowal, ze do 15 czerwca br. ma uzyskai projekt Wieloletniego
Planu hlwestycyjnego PWiK, kt6ry bgdzie okeSlaljakie zadania wodno-kanalizacyjne
b9d4 w najblizszlm czasie wykonywane i kiedy. Ponadto zwr6cil uwagq na to, ze
najpierw musi byi wykonana kanalizacja w tych rejonach, kt6re zostaly wskazane do

skanalizowania w projekcie dohnansowanlnn ze 6rodk6w unijnych.

dot. prac r6wniarki (w bieZacvm roku w Zloloklosie nie bvlo widai uaq6@blkitr
Pan Rasiriski poinformowal, ze wydzial IT zabiega aby zintensyfikowad prace
r6wniarek. Z*r6cil r6wniez uwagg na to, ze jak jest deszczowa pogoda to r6*niarki
nie pracuj4. Burmistrz Lis polecil p. Rasifskiemu zamieszczad na shonie intemeto*€j
Gminy harmonogram prac r6wniarek.

dot. nasadzef w pasie droeo$am (.w wynih
Straznicy Mieiscv pouczvli wla{ciwe os
Douczef i nadal w pasie droqounm jest zywo
egzekwowa6 wczeSnie-isze pouczenia).
Pan Lodyga poinformowal, zc Staz Miejska podjgla stosownq interwencjq w tej
sprawie i pouczyla wladciwe osoby.

dot. zaniedbanej pq!4b!q!&iizg(!i]f,!dqlB
Burmistrz Lis poinformowal,2e faktycznie bardziej zauwa2alne jest to, ze
preferowane s4 obszary bardziej zurbanizowane ale stara sig aby przeznaczdt t6' nlez
Srodki na tereny wiejskie, kt6re s4 mriej zurbanizowane.

dot. nieleealnego handlu przy ul. Mrokowskie
bezDieczenstwa.
Pan l-odyga poinformowal, 2e wszQdzie tam gdzie odbywa sig handel, osoby
handluiqce musz4 uiszczai oplatg targow4 i zostanie to sprawdzone przez Sftaz
Miejsk4. Pani Anna Kostyrka (Soltys wsi Henryk6w-Urocze) prosila aby rozwazyi
mo2liwoSi wydzierzawienia terenu w tym rejonie i przeniesienia handlu w nowe
miejsce. Pan Bernat poinfomowal, 2e twaj4 pnce zwi+zane ze zmian4 uchwaly dot.
oplaty targowej .



3.

h) dot. Badr.ryz\i dle! dlllqlE
Pani Kowalska poinformowala, 2e kwestie wysokoSci diet dla sohys6w s4 uchwalane
przez Radg Miejsk4. W bieZ4cym roku nie zaplalowano Srodk6w na wigksze diety dla
sohys6w. Mozna to rozwazyi przy konstruowaniu budzetu na rck nastgpny.

i) dot. wvcinti i przyqi4kijlzel&
Pani L4czyfrska wyjaSnila, 2e obowi4zujqce przepisy nie nakazuj4 uzyskiwania zgody
na przycigcie galgzr, jedrak2e m6wi4 ze nie mozna obcinai innych galgzi ni2 suche,
chore czy kolidLrjEce z obiektani. Galgzie drzew wystaj4ce na drogg mozna juz
rozpatrnvai w kontekScie ,,kolizji" i moZna dokonai ich przycigcia. JeSli sq to drzewa
pzy drogach gminnych to nalezy siQ w t€j sprawie zwr6cii do Wydzialu UTP.

zgloszone przez p. Molendg - Stroiisk4 (Sohysa Zalesia Gr6rnego):
a) dot. wczesnieiszeqo zqlaszania solt),sowi terminu plzyltt4pig4i4 llqllrlge!rygb,plqq

remontowych aby mogla pqliadomii o tyrn mieszkaic
zaskoczelll,
l'an Rasinski zobowiqzal sig do przekazywania soltysowi powyzszych informacji na
biezaco.

b) dot. zakazu dokon).wania nasadzeri pzctlqgralkgqicq
Par,i L4czyfska wyja6nila, 2e nie ma przepisu m6wi4cego w jakiej odleglo5ci od
ogrodzenia mozna dokonywai nasadzeir. Nalezy prz€de wszystkim ustali6 dok4d sigga
tzw. pas drogowy i mie6 na uwadze, ze w pasie drogowlnn nie mozna nic wykonylvai
czyli takze nic sadzi6 bez zgody wlaSciciela.

zgloszoue przez pani4 Wandg Jakubiszyn (Soltysa Jastrzgbia):
a) dot. sprawdzania iako(ci orac drosowvch po ich ie

platnaia!
Pan Rasinski poinfomowal, ze jest to wykonywane tzn. zanim dokonywana jest
zaplata najpierw sprawdzane jest wykonanie okredlonych w umowie prac.

zgloszone przez pana Wojciecha Mikg (Soltysa Chylic)
a) dot. melioracii i odwodnienia w tyn. m.in. dot. wvciecia drzew tzw. samosieiek.

klore kolrdurd z drenami i saczkami.
Pani L4czyirska poinformowala, 2e nie wymaga zezwolenia usuwanie drzew
i kzew6w, k16re maj4 mniej niz 10 lat, a wigc jeSli ww. drzcwa riie rDaj4 takiego
wieku to wlaSciciel terenu moZe je wyci4i bez zezwolenia.

b) dot. prZyqr6cenia poorzednieg
odbudowania stav/u. kt6ry zostal zasyp4!t)!
Burmistrz zobowipal Wydzial Ochrony Srodowiska do przeprowadzenia kontroli
(razem z soltysem) i zweryfikowanie informacji.

c) dot. mpzp Chylic i postulat6w iednego z mieszkafc6w dot. usrtuowania drogi pqqz
teren staw6w.
Pan Ryszkowski poinformowal, 2e nie wplyn4l jeszcze 2aden wniosek dot pzebiegu
ww. drogi. Poza tym teren, przez kt6ry mialaby przebiegai droga leZy poza terenem
obj9t).rn pzystqpieniem do mpzp i sugerowal aby spotka6 siq i szczeg6lowo om6wii
t9 sprawQ oraz aby mieszkafcy zlozyli formalne uwagi do planu w tym zakresie.
Burmistrz Lis zwr6cii sig z pro6b4 do p. Ryszkowskiego o sprawdzenie czy na shonie
internetowej Gminy mozliwe byloby zamieszczenia wykazu uwag zlozolrych do
plan6w, czy byloby to zgodne z prawem.



ol . k KS
notorvcznie sBeztr{a4li.9$-alkq}q!-ale!94j-9$za5!qi99
Pan Lodyga ;biecal, ze teren w'\,v. placu zabaw bgdzie czgsciej kontrolowany przez
Straz Miej skq.

zaba

czy ilals!1tvq
Powialowe wvstepowalo do Gminv o dofinansowanie tvch p!4ql
g",-irt, Li, poidormowal,2e rozmawial z p Starost4 w tej sprawie, jednak do tej

pory nie wplynglo 2adne oficjalne pismo Slarostwa o udzielenie dofinansowania'

7.

ul. Posodreitr
Bumistrz Lis poinfomowal, ze sprawg tq wyja3ni z PWiK-iem.

zgloszol0e przez pal|,a Krzysztofa Dynowskiego (Soltysa wsi Chyliczki):
a) dot. niedoinwestowania teren6w wieiskich.

Bunnistz Lis poinformowal, 2e utarlo sig przekonanie, 2e przez to, ze niekt6re tereny
nie maj4 swoich przedstawicieli w Radzie Miejskiej io s4 gorzej taktowane. Wynika
to z tego,2e Radni nie s4 zainteresowani lobbowaniem inwestycji na nie swoich

terenach. Burmistrz zapewnil, ze bgdzie sig staral to zmienii. Poza tym poinformowal,
ze wk6tce b9d4 okQgi jednomandatowe i s)'tuacja ta powinna siQ sama zmienie, gdyz

kazdy obszar bEdzie mial swojego przedstawiciela w Radzie Miejskiej.

b) dot. zakupu lbllqarelaqq
Burmistz Lis poinfomowal,2e wystQpowal do Rady Miejskiej o przyznanje Srodk6w
na zakup fotoradaru, jednak Rada Miejska nie wl'razila na to zgody. Bqdzie nadal
pr6bowal przekona6 radnych do tego pomyslu. Poza tym w planach jest zakup
przenoSnych kamer, kt6re ustawiane bylyby w neraralgicznych miejscach
i reiestrowaly r6zne incydenty

c) dot. umo2liwienia palg4i4lpilLlrylql4qb-Igklg4cliqyqL
Burmistrz Lis poinformov/al, ze Crmina moze $ydawa6 jednomzowe zgody na palenie
ognisk w celach rekeacyjnych. Ponadto dodal, ze planuje sig dokonad zmiany
Regulaminu utrzymania czystodci i porz4dku w Gminie.

zgloszonc przez paniq Anng Kostyrk9 (Soltysa wsi Henryk6w Urocze):
a) dot. sporzadzenia protokol@

soltvsa. w tym m.in. Drzekazanie infolmacii fi
Pan Chrabalowski poprosil pani4 Soltys o zgloszenie sig do jego Wydzialu to przekaze
szczeg6lowe informacje nt . wlpos.denia placu zabaw.

b) dot. naprarw rorvu przy placu gmi
Pan Rasiiiski poinformowal, 2e zajmie sig t4 spraw4.

c) dot. przekazania inJomacji jq
Henryk6w Urocze i edzie sa one zdeponowane.
Pani Kowalska wyja6nila,2e to nie solectwo realizuje poszczeg6lne zadania
z funduszu soleckiego tylko wydzialy urzgdu przy wsp6lpracy z soltysem
i radq soleck4. Solectwo nie otz)'rnuje do dyspozycji izaczfie lzadnych pienigdzy.



d) dot. wyznaczenia mieisca na spotkania Radv Soleckiei. np. w OSP
w Zlotoklosie.
Bullnistr.z Lis poinfonnowal, ze kwestie udostQpnienia pomieszcze/r w OSP
w Zlotoklosie na spotkania Rady Soleckiej Henrykowa Urocze nalezy ustalii
z soltysem Zlotoklosu i Prezesem OSP. Pan Slowik (Sohys Zlotoklosu) zadeklarowal

Pomoc w t)'m Zakesie.

e) dot. ustalenia wlasnoSci budynku Blzy ul-![qhqi ]rlEglryLatarbllragz
Infomacje w tej sprawie mo2na uzyskai w Wydziale Geodezji.

8, zgloszone przcz pani4 Anng Rajkowskq (Soltysa Robercina):
a) dot. dostawy tlucznia na ul. Podskarbiisk4 i Hetmaiska.

Pan Rasiiiski poinformowal, ze jeSli Rada Miejska przyzna dodatkowe Srodki na
dostawQ material6u' do remontu dr6g to wniosek zostanie rozpatzony.

b) dot. wykonanego w zeszlym roku czyszczenia row6w i 21e wvkonaneeo spqd\u
(w przeeila4 ltraa9tr
Pan Rasiiski poinformowal, ze to sprawdzi.

c) dot. podigcia dzialai z
w Robercinie.
Burrnistz Lis prosil o pzys:lanie e-maila w tej sprawie, to pzekaze go do wladciwego
\rydzialu Urzgdu.

9, zgloszone przez pana Andrzeja Pastuszaka (Soltysa Orzeszyna-Pilawy):
a) dot. zaoewnienia tansportu zbioroweso w szc ja PKPZalglIg

G6me - Orzeszyn Pilawa (przez Choin6wI
Pan Rasiriski poinformowal, 2e obecnie jest wykonywane opracowanie dot. rozwoju
hansportu na kolejne lata i niebawem Sxzedlo2:y je Burmistrzowi. Zwr6cil jednak
uwagg, 2e komunikacja zbiorowajest mo2liwajedynie po drogach asfaltowych.

b) dot. parkinguBlzylleqiilKP-llzaleqiq..lGOlpf&
Pan Rasinski poinformowal, ze Gmina moze wykonywai pnce remontowo-
utzymaniowe jedynie na drogach i dzialkach nalez4cych do Gminy a w tym obszaze
takiego terenu nie ma. Mozna ewentuahie rozwazy6 mozliwosa wydzierzawienia
terenu na 1en cel.

10. zgloszotre przez pani4 Krystyne Staniszewskq (Soltysa wsi Chojr6w):
a) dot. braku komunikacii zbiorowe-i w weekendy.

b) dot. budowv kanalizacii: czy Gmina ma informacie nt. remontu droqi ff 79 gdyz od tei
inwestycii uzalezniona iest budowa kanalizacii.
Burmistrz Lis poinfomowal, 2e nie ma inlbrmacji nt. terminu remontu tej drogi

c) dot. nakladek asfaltowvch na droeach (czy je6li w najblizszym czasie nie dojdzie do
budowy kanalizacji to mozliwe bgdzie polozenie nakladek asfaltowych).
Burmistrz Lis poinformowal, ze moze byi to brane pod uwagQ.

d) dot. urymiany p14fu-t tpiaqkat!4iqy-84-p uz@bq,ral
Pan Chrabalowski poinfomowal, 2e ptzeglqd placu zabaw i wymiarra piasku s4
raykonl'wane sukceslvmie i zapewnil, 2e zostanie to zobione



Na spotkaniu om6wiono tatze kwestie zwi4zane z nowlmi zasadami qosDodarowania

odoadami w Gminie Piaseczno. Pani Barbara Wysocka przedstawila za.1ys nowego systemu

ffiodark odpadami a tak2e przedstawila informacje o dzialaniach podjqtych przez Gming

w tym zakresie i planowanych do realizacji w najblizs4m czasie.

Soltysi poruszyli nastgpuj4ce zagadnienia dot. nowych zasad gospodarki odpadami:
F jak i czy bgdzie naliczany podatek imieciowy od tzw. letnik6w
! iak bgdzie weryfikowana kwestia zamieszkiwania os6b
l czy b9d4 ajeSli tak to jakie b9d4 restrykcje dla os6b, kt6re zloz4 falszywe deklaracje
) jak w t)'rn zakresie bgdq haktowane Sp6ldzielnie Mieszkaniowe
l jak technicznic bqdzic wygl4dala nowa gospodarka odpadarni w Gminie-

Na koniec Bumistrz Zdzislaw Lis vyazil nadziejg na czQstsze spotkania z sohysami
i proponowal aby po$T6cic do wczedniejszych pnktyk, aby takie spotkania odbywaly sig na
{erenach 16rn}ch solectw.

Na tvm sDotkanie w dniu 06.06.2012 r. zakoirczono.
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